



8D6/7N WINTER SKI KOREA 8天6/7晚 冬季滑雪之旅

KRWSKW | Nov 2023 – Mar 2024



SCAN FOR DIGITAL COPY





SKI ACTIVITIES



HIGHLIGHTS

INCHEON

- Songwoldong Fairytale Village • Jjajangmyeon Museum
- GANGWONDO

• Petite France

- Nami Island
- Garden of Morning Calm LED Illumination
- Mount Seorak Scenic cable car
- Daewallyeong Farm Sheep
- feeding
- DIY Experience
- Ski Activities (include suit & equipment rental)
- Alpaca Farm

SEOUL

- Lotte World Theme Park
- Lotte Seoul Sky
- Gwangjang MarketDongdaemun Shopping
- Myeongdong Shopping



Flight path 飞行路线 Traverse by coach 游览车路线 Featured destinations 精选景点 Overnight stays 住宿地点 0006

DELICACIES

Meal Plan

6/7 Breakfasts, 4 Lunches, 4 Dinners

Specialties

- Hearty Korean Traditional Rice Set
- Fried Squid & Pork in copper pan
- · Ginseng Chicken Soup + Abalone
- · Korean BBQ
- · Pork-boned and Potato Soup
- Korean Jjajangmyeon + Sweet & Sour Pork

ACCOMMODATIONS AS STATED OR SIMILAR

- **1N** Seorak Daemyung Resort
- **1N** Yongpyong / Vivaldi Ski Resort
- **1N** Suwon Value Hotel
- **3N** Seoul Novotel Hotel

*Note: Hotels subject to final confirmation. Should there be changes, customers will be offered similar accommodations as stated in this list.



8D6/7N Winter Ski Korea

SINGAPORE INCHEON Assemble at the airport for your flight to Incheon. (Note: For tours travelling on SQ600 -Upon arrival, transfer to your hotel and rest for the day)

02 INCHEON ► GANGWON-DO

Lunch – Dakgalbi / Dinner – Hearty Korean Traditional Rice Set Upon arrival in Incheon, you will start your day with a visit to Petite France, a

picturesque French-themed cultural village features charming pastel-coloured buildings and beautiful scenery of mountains and a lake. Afterward, you will head to Nami Island, which is reached by ferry, known for its natural beauty, especially the famous tree-lined paths that have become an iconic spot for photography. Take your time to stroll around, appreciate the scenery, and capture some Instagramworthy shots. In the evening, visit Garden of Morning Calm known for its colourful LED illumination, creating a magical atmosphere. Enjoy the mesmerizing lights and take a leisurely walk through the illuminated garden.

03 GANGWONDO .

(Breakfast - Hotel / Lunch -Pork Cutlet / Dinner - Fried Squid & Pork in copper pan) Begin your tour on a scenic cable car ride up to Mount Seorak and take in the



breath-taking panoramic views. Upon reaching the top, hike about 5mins to the peak Kwongeumseong Fortress.

After that, arrive Daewallyeong Farm for a chance to experience **sheep** feeding and hands on making Pancake.

04 SKI RESORT ► GYEONGGIDO

Breakfast - Hotel / Dinner -Korean BBO Kick off your morning by having fun on Ski activities with ski suits and equipment inclusive. Then, enjoy up-close experience with fluffy alpacas in Alpaca Farm

where you may get the chance to touch, feed, and walk with them. Who can ever resist these adorable animals?

05 SEOUL

Breakfast – Hotel / Lunch – Pork bone and Potato Soup After breakfast, head over to iconic Lotte Seoul Sky and access to Sky Deck via sky shuttle to enjoy panoramic view of Seoul city. Then continue your adventure at Seoul biggest indoor and outdoor Lotte World theme **park** to some exciting rides! End the day with some night shopping at **Dongdaemun**.

06 SEOUL Breakfast - Hotel / Lunch - Ginseng Chicken Soup & Abalone This morning, make a stop at a Ginseng Gallery and Cosmetic Shop for a spot of shopping before a visit to Gwangjang Market. Food lover can find forest of small stalls selling street food and traditional Korean food. For the adventurous may consider trying sannakji (live octopus sashimi) with tentacles still wriggle on plate. Continue on to the popular

Myeongdong shopping

where you can find affordable trendy apparels and street stalls selling snacks.

N7 SEOUL

Breakfast - Hotel Enjoy the day free at leisure to explore Seoul's famous sights and attractions on your own.

8 SEOUL SINGAPORE

Breakfast – Hotel / Lunch – Jjajangmyeon + Sweet & Sour Pork After breakfast, embark on a visit to the picturesque Incheon Songwoldong

Fairytale Village, where you can capture Instagram shots of the murals. Along the way, make a stop at the Healthy Liver showroom. Afterward, visit **Jjajangmyeon Museum**

where you learn the history and get to taste. Finally, conclude your memorable journey by transferring to Incheon International Airport for your return flight to Singapore.



Service Fee Guideline: (Based on 8D6N) • KRW90,000 per pax

Notes:

- · The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to unforeseen changes, weather conditions,
- · Tour itinerary, Hotel details and inclusions are based on English itinerary.
- · Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- Tour leader assignment is subjective and at the discretion of the Company.
- Any detour is subject to USD250 charge per pax.
- \cdot Any deviation is subject to minimum SGD250 fare difference per pax.
- A minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure. Additionally, for groups consisting of 20 or more passengers, a tour leader will be assigned.

行程亮点

仁川

松月洞童话村 炸酱面博物馆

I原道

- 小法国村
- ・南怡岛
- 晨曦园灯光秀
- · 雪岳山景区+缆车
- ・大关岭羊群牧场 + 体验
- ・ 滑雪活动(包括服装和)
 ・ 设备租赁)
- 羊驼农场

首尔

- 乐天世界主题公园
- ・乐天世界塔
- 「藏市场
- 东大门购物
- ·明洞购物

() 1 新加坡到仁川

在机场集合,乘坐航班前往仁川。 (注意:对于乘坐SQ600航班的旅行团-抵达后,转移到酒店休息一天)

()2 仁川 ▶ 江原道

午餐 - 炒鸡肉块 / 晚餐 - 韩国传统米饭 套餐 抵达后,首先参观**法国村**,这是一个 风景如画的法国主题文化村,拥有粉 色建筑,背靠美丽的山脉和湖泊。然 后,乘渡轮前往浪漫的**南怡岛**,在著 名的树木成道中拍摄照。今晚,前往 **晨静树木园**,被多彩的LED照明花园 所吸引。



8天6/7晚 冬季滑雪之旅



○3 江原道 ▶ 滑雪胜地 早餐 - 酒店 / 午餐 - 猪排 / 晚餐 -铜锅炸鱿鱼和猪肉 开始你的旅程,乘坐风景如画的缆 车前往雪岳山,欣赏壮观的全景。 之后,前往大关岭羊群牧场,有机 会喂养绵羊和亲手制作煎饼。

() /₄ 滑雪胜地 ▶ 京畿道

早餐 - 酒店 / 晚餐 - 韩式烤肉 早上穿上滑雪服装和装备,享受**滑雪 活动**的乐趣。然后,在**羊驼农场**近距 离体验与毛茸茸的羊驼亲密接触,你 有机会触摸、喂食和与它们一起散 步。谁能抵挡住这些可爱的动物呢?

05 首尔

早餐 - 酒店 / 午餐 - 猪骨土豆汤 早餐后,前往标志性的**乐天世界塔**, 登上**瞭望台**,欣赏首尔城市的全景。 然后前往首尔最大的室内外**乐天世界** 主题公园,体验一些令人兴奋的游乐 设施!结束一天的行程,前往东大门 进行夜间购物。

06 首尔

早餐 - 酒店 / 午餐 - 参鸡汤和鲍鱼 今天上午,在人参馆和化妆品店停留 一下,购物一番,然后参观光藏市场。 美食爱好者可以在这里找到许多小摊 贩销售街头食品和传统韩国美食。对 于勇敢尝试的人,可以考虑尝试鲜活 章鱼刺身。然后前往热门的明洞购物 区,你可以找到价格实惠的时尚服饰 和街头小吃摊。 07 首尔 ^{早餐 - 酒店} 享受一天的休闲时间,自由探索首尔 著名的景点和景区。

() 8 首尔 ▶ 仁川 ▶ 新加坡

早餐 - 酒店 / 午餐 - 炸酱面 + 糖醋里脊 今天,在健康陈列室继续购物,然后 前往仁川**童话村**拍摄壁画照片。之后, 参观**炸酱面博物馆**,然后前往仁川国 际机场,搭乘回新加坡的航班。



行程费用未包含: 导游司机小费(8天6晚为标准) · 每人90,000韩圆

备注:

- 1. 由于不可预见的变化、天气条件, 公司保留 更改旅游行程、旅行安排和住宿的权利。
- 旅游行程、酒店详情和内容均以英文行程 为准。
- 除非另有说明,否则旅游将以中文解说进 行。
- 4. 领队指派是主观的,由公司自行决定。
- 5. 任何绕道需加收每人USD250的费用。
- 6. 任何航班偏差均需支付每人最低SGD250 的票价差额
- 7. 确认出发需要至少15名旅客的团体人数, 20名以上旅客安排随团领队。